
1 

 

ACTA NÚM. 137 
 

Rectora 
Margarita Arboix Arzo 
 
Secretari general 
Rafael Rebollo Vargas 
 
Equip de Govern 
José Aguilera Ávila 
Manuel Armengol Carrasco 
Carles Gispert Pellicer 
Francisco Javier Lafuente Sancho 
Virginia Luzón Fernández 
Marius Martínez Muñoz 
Sara Moreno Colom 
Francisco José Morente Valero 
Josep Ros Badosa 
Maria Valdés Gázquez 
Carlos Sánchez Lancis 
 
Gerent 
Jaume Tintoré Balasch 
 
Degans i directors de centre 
Albert Branchadell Gallo  
Joan Carbonell Manils 
Josep Cid Moliner 
Jaume Farrés Vicén  
Laura Feliu Martínez 
Vicent Fonollosa Pla 
Gemma Garcia Alonso 
Anna Marbà Tallada 
Maria José Recoder Sellarés 
Tatiana Rovira Faixa 
Héctor Sala Lorda 
Ramon Vilanova Arbós  
 
Directors de departament 
Eulàlia Bonet Alsina 
Maria Amalia Molinero Egea 
Jordi Obiols Llandrich 
Gemma Puigvert Planagumà 
Natividad Ramajo Hernández 
Antoni Teixell Cacharo  
 

A Bellaterra, a les 9.30 h del dia 11 de març de 
2020, es reuneix a la sala de juntes del 
Rectorat, en sessió ordinària, el Consell de 
Govern de la Universitat Autònoma de 
Barcelona, sota la presidència de la rectora, 
Margarita Arboix Arzo. Assisteixen a la reunió 
els membres assenyalats al marge. S’han 
excusat d’assistir-hi Enric Fossas Espadaler, 
degà de la Facultat de Dret, que és substituït 
per Josep Cid Moliné, vicedegà de Qualitat i 
coordinador del grau de Criminologia; 
Joaquin Gairin Sallán, degà de la Facultat de 
Ciències de l’Educació, que és substituït per 
Anna Marbà Tallada, vicedegana d’Estudis; 
Maite Martín Ibáñez, degana de la Facultat de 
Veterinària; Maria Dolores Bernabeu Tamayo, 
directora del Departament d’Infermeria, que 
és substituïda per Jordi Obiols Llandrich, 
director del Departament de Psicologia 
Clínica i de la Salut; Carles Broto Blanco, 
director del Departament de Matemàtiques, 
que és substituït per Antoni Teixell Cacharo, 
director del Departament de Geologia; Xavier 
Gabarrell Durany, director de l’ICTA, que és 
substituït per Jesús Giraldo Arjonilla, director 
de l’Institut de Neurociències; Eva Anduiza 
Pérez, representant del professorat claustral 
(sector A); Xavier Verge Mestre, representant 
del professorat claustral (sector B), i Juan 
Montesinos Andrade, representant del 
personal d’administració i serveis (sector D). 
No hi assisteixen José María Perceval Verde i 
Marta Padrós Castells, representants del 
professorat claustral; Roser Amat Sorando, 
Ivet Coll Camps, Clara Garcia Castellarnau, 
Laura Roger Anglada i Berta Satoca Figueras, 
representants de l’alumnat claustral, ni 
Mariona Serra Pagès, representant del 
Consell Social. Hi assisteixen, amb veu i sense 
vot, Gabriel Capilla Vidal, cap del Gabinet 
Jurídic, i Isabel García Pérez, cap de l’Oficina 
de Coordinació Institucional. Hi assisteixen 
com a convidats Cristina Riba Trepa, 
professora de la Facultat de Dret; Eyder 
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Director d’institut 
Jesús Giraldo Arjonilla 
 
Representants del professorat 
claustral (sector A) 
Juan Antonio Baeza Labat 
Francisco Lloret Maya 
Joan Sorribes Gomis 
Josep Vendrell Roca 
Pere Ysàs Solanes 
 
Representants del professorat 
claustral (sector B) 
 
Representants de l’alumnat  
(sector C) 
Eloi Guerrero Menéndez 
Sergi Rodríguez Calado 
 
Representants del personal 
d’administració i serveis (sector D) 
Ernesto Castaños Moreno  
Andreu Pompas Alcaraz 
 
Representants del Consell Social 
Gabriel Masfurroll Lacambra 
Tania Nadal Vicens 
 

Ferrero Ramos, presidenta del Consell 
d’Estudiants; Miquel Porras Campos, 
estudiant de la Facultat de Psicologia, i Sarai 
Sabaté Díaz, representant del Comitè 
d’Empresa del PAS. 
 

 
 
 
Ordre del dia 
 
1. Aprovació de l’acta de la darrera sessió. 
2. Informe de la rectora. 
3. Afers economicopressupostaris. 

3.1. Modificació dels criteris bàsics de la pròrroga del pressupost UAB 2019 fins 
a l’aprovació del pressupost UAB 2020. 

4. Afers de personal acadèmic i de personal investigador. 
4.1. Modificació parcial dels punts 5 i 6 del “Model de plantilla teòrica del PDI 
dels departaments i de les unitats docents hospitalàries de la UAB”. 
4.2. Modificació del “Model i criteris de priorització de les places de catedràtic 
d’universitat”. 
4.3. Modificació del “Model i criteris de priorització de les places de catedràtic 
contractat”. 
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4.4. Aprovació del “Model i criteris de priorització de les places de professorat 
permanent”. 

5. Afers acadèmics. 
5.1. Creació de títols de grau. 
5.2. Creació de títols de màster universitari. 
5.3. Extinció de títols de màster universitari. 
5.4. Aprovació del calendari acadèmic del curs 2020‐2021. 
5.5. Aprovació del calendari acadèmic administratiu del curs 2020‐2021. 

6. Propostes de normatives. 
6.1. Aprovació del Codi de conducta dels alts càrrecs de la UAB. 
6.2. Aprovació del Pla antiestigma en salut mental a la UAB. 
6.3. Aprovació de la política institucional d’accés obert per a les dades de recerca 
de la Universitat Autònoma de Barcelona. 
6.4. Aprovació de la política de seguretat de la informació de la UAB. 
6.5. Aprovació del Reglament d’ús públic dels espais exteriors del campus de 
Bellaterra de la UAB. 
6.6. Modificació del Codi de bones pràctiques en recerca. 
6.7. Modificació del Reglament de la Comissió d’Ètica en l’Experimentació Animal 
i Humana. 
6.8. Modificació de la Normativa acadèmica de la UAB aplicable als estudis 
universitaris regulats de conformitat amb el Reial decret 1393/2007, de 29 
d’octubre (títol XI “Altres estudis de postgrau i de formació contínua de la UAB”). 

7. Estructures bàsiques i de serveis de la UAB. 
7.1. Aprovació del Reglament del Servei de Publicacions. 

8. Cessions d’espais i d’altres béns de titularitat de la UAB. 
8.1. Acord de col·laboració i llicència de know-how 
8.2. Llicències de patent i know-how 
8.3. Llicència de know-how amb l’empresa ChatuTech, SL. 
8.4. Acceptació de part del romanent resultant de la realització dels béns de la 
Fundació Institut Català de Ciències del Clima (IC3) en liquidació. 

9. Convocatòria d’eleccions a rector de la UAB. 
10. Elecció de representants. 

10.1. Elecció de la representació del personal acadèmic contractat, titular i 
suplent, i de l’alumnat, suplent, en la Junta Electoral General. 
10.2. Elecció de l’alumnat membre de la Comissió d’Igualtat. 
10.3. Nomenament de membres de la Comissió d’Ètica en l’Experimentació 
Animal i Humana i del Comitè Ètica d’Experimentació Animal. 

11. Assumptes de tràmit. 
11.1. Informació dels convenis subscrits per la UAB el 2019. 
11.2. Ratificació de la modificació dels estatuts del CREAF. 
11.3. Conveni amb l’Ajuntament de Cerdanyola del Vallès per al retorn 
d’edificacions. 
11.4. Canvi de denominació de l’institut universitari de recerca adscrit a la 
Universitat Autònoma de Barcelona, Barcelona Graduate School of Economics. 

12. Torn obert de paraules. 
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Desenvolupament de la sessió 
 
La rectora obre la sessió, dona la benvinguda als membres del Consell de Govern i passa 
la paraula al secretari general perquè informi de les incidències d’avui en la composició 
del Consell. 
 
El secretari general informa que avui s’ha produït la baixa com a membre del Consell de 
Govern de Cristina Buenafuentes de la Mata, professora del sector B. Li agraeix la tasca 
portada a terme com a membre del Consell de Govern.  
 
El secretari explica que en alguns punts de l’ordre del dia no s’ha adjuntat documentació 
perquè es tracta de temes confidencials i afegeix que, per això, en el full de signatures 
s’ha inclòs una clàusula de confidencialitat sobre les converses, les deliberacions i els 
temes de què es tractarà en aquest Consell de Govern. El secretari general puntualitza 
que no és informació nova, però sí confidencial. Informa que s’ha fet així en compliment 
dels articles 52 i 53 de l’Estatut bàsic de l’empleat públic, que regulen el codi de conducta 
i els principis ètics pels quals s’han de regir els treballadors públics.  
 
Tot seguit, passa al primer punt de l’ordre del dia.  
 
 
 
1. Aprovació de l’acta de la darrera sessió 
 
El secretari general exposa que no s’ha rebut cap esmena en relació amb la proposta 
d’acta de la sessió anterior, per la qual cosa proposa que s’aprovi en els termes 
redactats. 
 
Tot seguit, el Consell de Govern acorda, per assentiment, aprovar l’acta de la sessió del 
dia 30 de gener de 2020. 
 
 
 
2. Informe de la rectora 
 
La rectora pren la paraula i explica que el nou ministre d’Universitats encara no s’ha 
reunit formalment amb la CRUE. Afegeix que el ministre visita universitats i que ja ha 
visitat la Universitat del País Basc i la Universitat de Barcelona. Així mateix, exposa que 
es reuneix amb els diferents sectors per separat i finalment amb l’Equip de Govern 
corresponent. Informa que en la compareixença al Congrés dels Diputats el ministre va 
explicar que els seus punts bàsics de treball serien, en primer lloc, rebaixar les taxes, de 
manera que no puguin superar el 15% (en aquest sentit, la rectora recorda que les 
actuals són del 25%); en segon lloc, donar una sortida als falsos associats; en tercer lloc, 
canviar substancialment el paper i el funcionament de l’Aneca, que vol que tingui més 
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rellevància, però no se sap encara en què es traduirà aquest canvi; en quart lloc, 
potenciar les universitats europees, però no ha explicat com es concretarà aquest tema; 
en cinquè lloc, donar prioritat a les beques dels estudiants. Així mateix, la rectora explica 
que totes les universitats espanyoles s’han posat d’acord a establir un ideari, que 
repetiran al ministre en cada visita que faci a cada universitat per tal que li quedi clar 
quin són els temes que més els preocupen. També informa que s’ha mantingut el senyor 
Pingarrón com a secretari d’Universitats, amb la qual cosa els seus projectes estrella 
tiren endavant: l’Estatut del PDI i el RD 13/1993, de títols, perquè vol que les universitats 
siguin més autònomes a l’hora de decidir els seus estudis. La rectora informa que fa pocs 
dies li’n van passar l’esborrany i diu que si algú hi està interessat l’hi farà arribar. En 
aquest sentit, explica que aquest decret estableix que en els estudis clàssics, com són 
Dret, Economia, Biologia, Filosofia, etc., no es permetrà la possibilitat de canviar-los. 
Puntualitza que el catàleg bàsic es mantindria igual però es permetria més autonomia 
en tots els estudis nous que es plantegin, cosa que implica que no hi hauria d’haver 
bloqueig per part del Consejo de Universidades. També reconeix que s’ha de veure com 
acabarà essent la redacció d’aquest decret. D’altra banda, exposa que també es posa en 
marxa el Decret 420, que és el que regula l’autorització de creació d’universitats privades 
i que pretén augmentar els requisits per crear-ne de noves per evitar un creixement 
descontrolat. Recorda que a Catalunya no n’hi ha gaires, però que a Madrid i a València 
sí. Així mateix, afegeix que el ministre també vol regular els ensenyaments en línia i 
establir les característiques que han de tenir. Per acabar, informa que aquests decrets 
es volen aprovar abans de l’estiu, amb la qual cosa teòricament haurien de sortir ja a 
consulta. 
 
la rectora informa que la CRUE li ha demanat que lideri el grup de treball per elaborar la 
primera proposta sobre els centres i els departaments, que actualment estan regulats 
per un decret de 1984. Explica que la CRUE vol que a la proposta es defineixin els centres, 
els departaments i les àrees de coneixement. La rectora creu que serà difícil arribar a 
acords pel tema de l’autonomia universitària i per la diversitat de criteris i opinions que 
hi ha actualment entre les universitats espanyoles, amb la qual cosa hauran de ser 
acords molt generals. Personalment, la rectora opta per la màxima autonomia 
universitària, però entén que hi ha altres universitats que prefereixen una regulació més 
concreta. 
 
La rectora informa que s’ha creat un grup de treball amb Educació per la Selectivitat, per 

determinar com s’ha d’abordar el districte únic.  

 

Així mateix, la rectora exposa que un altre aspecte que també es vol regular és la 

incorporació d’estrangers a les universitats, o sigui, el procediment del reconeixement 

de crèdits dels estudis estrangers. Així mateix, també reconeix que un altre tema 

important és la regulació dels I3, sobre el qual explica que es volen ampliar i endurir els 

criteris i que, en conseqüència, des de recerca s’haurà de treballar aquest aspecte. 

 

La rectora reconeix que totes les universitats han plantejat la temàtica de la Llei de 

contractes al ministre, qui desconeixia el tema, ja que depèn en part del Ministeri de 



6 

 

Ciència. Afegeix que les universitats han insistit perquè Educació i Ciència arribin a un 

acord perquè els investigadors vegin flexibilitzades les condicions i els requisits per 

contractar personal. 

 

La rectora informa que, unilateralment, Educació, ignorant que el dia 11 de març hi havia 

programada una reunió entre Salut, Educació i Universitats, va recomanar als centres 

docents que no assistissin a la Fira de l’Ensenyament. Recorda que el 10 de març hi va 

haver una reunió de vicerectors per decidir què faria la UAB respecte a aquesta fira i es 

va decidir que la decisió final es prendria en funció de com anessin les coses. Afegeix que 

per això es va demanar a Fira de Barcelona que no muntés res fins al divendres 13 de 

març, cosa que ha complert, per evitar pagar possibles despeses de muntatge en cas que 

finalment es decidís suspendre la Fira. La rectora reconeix que la UAB s’ha assabentat 

d’aquesta decisió unilateral d’Educació perquè una vicerectora de la UAB va rebre la 

comunicació a través de l’escola dels seus fills. En aquest sentit, expressa que aquesta 

recomanació d’Educació ha creat malestar entre les conselleries d’Educació, i de Salut i 

Universitats. Finalment, afegeix que s’està plantejant organitzar la fira a finals d’abril. 

 

La rectora dona la paraula a Sara Moreno, vicerectora d’Alumnat i Ocupabilitat, per tal 

que expliqui com ha anat la festa de Carnestoltes i després demana al senyor Sánchez, 

vicerector de Relacions Institucionals i de Cultura, que expliqui com han anat els 

campionats universitaris de Catalunya esportiva. 

 

Sara Moreno pren la paraula i puntualitza que la festa de Carnestoltes no l’organitza la 

UAB, sinó una entitat que forma part del directori d’organitzacions de la UAB. La 

vicerectora fa una petita explicació històrica de la celebració d’aquesta festa a la UAB. 

Exposa que quan l’Equip de Govern actual va arribar al Rectorat, la festa ja se celebrava 

i es feia la Plaça Cívica. Afegeix que aleshores l’Equip de Govern tenia tres possibilitats 

d’acció: prohibir-la, deixar que es fes i esperar que no passés res o intentar una 

interlocució per contenir al màxim l’impacte de l’esdeveniment. En aquest sentit, afegeix 

que l’Equip va optar per la tercera opció i l’any següent es va celebrar a l’eix nord, però 

reconeix que encara va tenir massa impacte en l’activitat del campus i per aquest motiu 

es va traslladar al pàrquing d’enginyeria l’any següent. Recorda que aquesta nova 

ubicació va crear problemes d’accés, sobretot al pont d’enginyeria. Així mateix, la 

rectora afegeix que, per aquest motiu, es va treballar amb els organitzadors per evitar 

aquests problemes d’accés, tot intentant impactar el mínim possible en l’activitat 

normal de la UAB. Explica que les mesures que va prendre la UAB van ser bloquejar el 

pont i habilitar-hi un accés més segur, i que els organitzadors van contractar una 

assegurança de responsabilitat civil i una ambulància. La rectora exposa que es va 

celebrar la festa amb una afluència altíssima pel gran poder de convocatòria de les 

xarxes socials i reconeix que, malgrat les mesures preses, no es va poder evitar que es 

produïssin alguns aldarulls i impactes en l’activitat normal de la UAB, com deixalles pel 

campus i dos furts a la Facultat de Lletres. La vicerectora informa que no s’ha produït un 

increment de despeses en neteja com a conseqüència de la festa perquè es va 
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reorganitzar el personal de neteja, que primer va anar a netejar la ubicació de la festa i 

després va arribar més tard als centres. Puntualitza que els organitzadors de la festa 

també van netejar l’espai fins que va quedar en condicions, amb l’ajuda del personal de 

neteja propi de la UAB reorganitzat fins a aproximadament les 10 del matí. Com a 

conclusió, la vicerectora assegura que la celebració de la festa ha evolucionat 

favorablement, però entén que s’ha de replantejar el model per la gran capacitat de 

convocatòria. En aquest sentit, recorda que la UAB té tres opcions: prohibir-la, assumir 

l’organització i replantejar el model i l’organització tot dialogant amb els organitzadors. 

La vicerectora acaba aquí la seva intervenció. 

 

El vicerector de Relacions Institucionals i de Cultura, el senyor Sánchez, explica com han 

anat els campionats universitaris de Catalunya esportiva. Puntualitza que la UAB ha 

quedat campiona en tres modalitats: natació, handbol masculí i voleibol femení i que ha 

quedat subcampiona en handbol femení i en basquet femení. Creu que són uns resultats 

magnífics i ensenya també la nova samarreta de l’equipament. Dona les gràcies a la 

rectora i a l’Equip de Govern pel suport donat a la part esportiva durant aquests quatre 

anys, ja que abans estava molt abandonat i no hi havia pressupost per a equipament, 

desplaçament ni manutenció dels atletes. Dona les gràcies també, al Consell Social i al 

Vicerectorat d’Economia, que han fet un gran esforç perquè la UAB estigui per fi a 

l’alçada de la resta de les universitats. Només demana que el proper Equip de Govern 

mantingui el nivell per tal que la UAB pugui continuar competint amb la màxima dignitat 

possible. El vicerector informa que els cinc equips que han quedat campions o 

subcampions competiran en el campionat d’Espanya, que se celebrarà a l’abril, si es pot, 

i reconeix que hi ha moltes possibilitats que la UAB pugui recollir grans èxits. Així mateix, 

exposa que fer esport a la UAB implica que els atletes estudien un grau i alhora 

adquireixen una sèrie de competències i valors que han de formar part de la identitat de 

la UAB com a universitat. Dona les gràcies i acaba la intervenció. 

 

A continuació, hi intervé Tania Nadal, representant del Consell Social, per demanar 

disculpes per avançat perquè haurà d’entrar i sortir de la sala durant el Consell de 

Govern. 

 

El secretari general obre un primer torn de paraules. 

 

En primer lloc, el senyor Ysàs pregunta sobre el coronavirus i els estudiants d’Erasmus 

que han tornat d’Itàlia, ja que alguns ja han contactat amb els seus professors per 

incorporar-se als grups de classe. En aquest sentit, afegeix que aquest contacte s’ha fet 

sense la intervenció de cap instància de la UAB. També vol saber com està el tema i si hi 

haurà algun protocol i demana informació sobre si s’ha previst algun procediment de 

garantia. 

 

A continuació, pren la paraula la senyora Recoder, que felicita els equips esportius de la 

UAB pels seus magnífics resultats, ja que alguns són estudiants de la seva facultat. 
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Planteja a la rectora que en la llista de tasques pendents amb el Ministeri que ha 

esmentat no hi ha l’Estatut de l’estudiant. Recorda que actualment els estudiants es 

regeixen per una llei de 1954, que està totalment desfasada. Vol saber si es revisarà 

aquesta qüestió i si es pot insistir perquè es faci. En relació amb el coronavirus, planteja 

si hi ha previst algun protocol o procediment per l’aglomeració de persones que hi pugui 

haver durant la Festa Major de la Facultat de Ciències de la Comunicació, prevista per al 

18 de març, si al final no s’anul·la l’activitat acadèmica. 

 

Tot seguit, hi intervé el senyor Sorribes, que dona les gràcies a la vicerectora d’Alumnat 

i Ocupabilitat per la gestió de la festa de Carnestoltes. Expressa que ha millorat molt 

respecte de la de l’any passat. Malgrat això, vol fer un parell comentaris. En primer lloc, 

explica que li ha arribat que hi va haver una invasió de l’espai del centre d’emergències 

dels bombers i que s’hi van produir destrosses, però no ho sap segur. També exposa que 

el mateix dia de la festa era impossible aparcar als voltants del pàrquing de l’Escola 

d’Enginyeria perquè estaven tots els accessos tancats. Denuncia que aquest fet va causar 

una pertorbació molt gran a l’accés dels estudiants i del professorat a l’Escola i als 

centres de recerca que hi ha al voltant. Demana que es tingui en compte aquesta 

circumstància i creu que no cal tenir els accessos tancats 20 hores abans de la festa. 

També vol saber què ha costat la festa a la UAB realment per la neteja, la seguretat, el 

tancament de pàrquings, etc. Insisteix que alguna cosa li deu haver costat a la UAB 

l’increment de feina en aquests aspectes i demana que no es disfressi la realitat. Per 

acabar, dona les gràcies. 

 

A continuació, hi intervé el senyor Guerrero, representant dels estudiants, per explicar 

que hi va haver malestar pel fet que no s’havia avisat que es tancarien els pàrquings 

d’Enginyeria, cosa que va generar un impacte alt en l’activitat de l’Escola. Indica que va 

transmetre la pregunta a la vicerectora i al gerent i els agraeix la resposta. Explica que 

els organitzadors de la festa han utilitzat un espai públic per a un ús privat, tot guanyant 

diners, i que la UAB ha hagut d’assumir la despesa de neteja sobretot, cosa que no hauria 

de ser així. Es pregunta si s’hauria de permetre la celebració d’aquesta festa privada, que 

no ha fet servir la via oficial per poder celebrar-la, i en canvi, el consell d’estudiants de 

l’ETSE, que sí que va fer servir la via oficial per sol·licitar celebrar la seva festa de 

Carnestoltes, va haver de fer-ho una setmana més tard. Expressa que això indica que els 

tràmits oficials no serveixen o que s’ha de canviar la manera de gestionar aquesta 

situació. Dona les gràcies. 

 

Tot seguit, la rectora pren la paraula per contestar algunes de les preguntes i indica que 

la resta les contestarà la vicerectora d’Alumnat i Ocupabilitat, Sara Moreno. 

 

Respecte als estudiants Erasmus, la rectora informa que fa molts dies els centres que 

tenen aquests estudiants van rebre una carta de la UAB en què s’explicava el 

procediment a seguir. Així mateix, transmet que hi ha molts estudiants que no 
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s’assabenten de les informacions que els envia la UAB perquè no llegeixen el seu correu 

institucional i reconeix que sí que funciona millor la difusió a través de les xarxes socials. 

 

La rectora dona la paraula al vicerector de Relacions Internacionals, Marius Martínez, 

per tal que expliqui millor aquesta situació. El vicerector explica que el Vicerectorat ha 

contactat amb tots els estudiants Erasmus que estan a Itàlia a través dels coordinadors 

d’intercanvis de les facultats per demanar-los que segueixin les recomanacions de les 

autoritats italianes i per informar-los que la UAB està a la seva disposició per a qualsevol 

cosa i que s’habilita un correu electrònic infopartners@uab.cat per si tenen alguna 

dificultat. Afegeix que alguns ho van fer i van manifestar que volien tornar a Espanya. En 

aquest sentit, puntualitza que, a través de les coordinacions internacionals de les 

facultats implicades, s’ha procurat que puguin incorporar-se a l’activitat acadèmica 

normal a la UAB, en coordinació entre les universitats implicades i els estudiants. El 

vicerector reconeix que si algun estudiant s’ha saltat aquest procediment s’hauria de 

veure què ha passat en cada cas. També explica que la UAB va fer la consulta a l’agència 

Erasmus espanyola, el Sepie, que va enviar una nota en què informava que els estudiants 

que tornaven de zones de risc es podien acollir a força major i, d’aquesta manera, no 

havien de retornar cap import de les quantitats de les beques ja abonades. Resumeix 

que, si ha tornat algun estudiant, ho hauria d’haver comunicat al seu coordinador 

d’intercanvis, a l’International Suport Service i a l’Àrea de Relacions Internacionals. El 

vicerector afirma que després trucarà a l’Àrea de Relacions Internacionals per esbrinar 

quins estudiants no han seguit aquest procediment per intentar refer els canals. 

Reconeix que pot ser que a partir d’ara més estudiants vulguin tornar i acabar el grau a 

la UAB en comptes de fer-lo en línia a Itàlia, cosa que en alguns casos ja ha passat i ja 

s’han habilitat procediments perquè puguin tornar. Per acabar, puntualitza que tot s’ha 

fet pensant a no perjudicar aquests alumnes en l’àmbit acadèmic per tal que es puguin 

graduar sense entrebancs.  

 

Seguidament, la rectora afegeix que en la carta que es va fer arribar als Erasmus també 

se’ls feien recomanacions sanitàries, com estar 15 dies a casa sense venir a la UAB. 

 

En resposta a la degana Recoder i respecte a l’Estatut de l’estudiant, la rectora informa 

que la CRUE va transmetre al ministre que és una necessitat. La rectora afegeix que, en 

una reunió amb estudiants de la UB, el ministre va assegurar que aquest tema el 

solucionaria ràpid, que anul·laria el decret de 1954, que en faria un altre i que la idea era 

deixar que cada universitat s’organitzés com volgués per regular aquest tema. La rectora 

reconeix que és un tema que està obert, i que preocupa a l’Equip de Govern i a ella 

mateixa, perquè és difícil de regular, sobretot les sancions disciplinàries, motiu pel qual 

s’haurà de discutir quins aspectes s’inclouen en l’Estatut i quins no. 

 

Pel que fa a la Festa Major de Comunicació, la rectora aclareix que ara mateix no es 

poden celebrar festes degut al coronavirus i afegeix que s’ha de veure com es gestionarà 

mailto:infopartners@uab.cat
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aquesta qüestió. La rectora demana la col·laboració de la vicerectora d’Alumnat i 

Ocupabilitat i la Facultat implicada per mirar de solucionar el tema. 

 

Per respondre a les preguntes plantejades sobre la festa de Carnestoltes, la rectora dona 

la paraula a la vicerectora d’Alumnat i Ocupabilitat, Sara Moreno. Tot seguit, la 

vicerectora d’Alumnat i Ocupabilitat explica que la UAB té un Campus molt viu i que 

molts sectors de la població universitària organitzen moltes activitats cada dia. Informa 

que s’analitzen les característiques de cada festa i es valora si es pot celebrar en funció 

del que les autoritats sanitàries preveuen per a cada dia. Posa com a exemple que s’ha 

ajornat la diada castellera dels Ganàpies, que celebraven el seu 25è aniversari. Pel que 

fa a la Festa Major de la Facultat de Ciències de la Comunicació, assegura que es valorarà, 

però reconeix que segurament el més assenyat serà ajornar-la per a una altra data. La 

vicerectora s’ofereix per donar un cop de mà en el que calgui. 

 

Respecte als estudiants Erasmus provinents d’Itàlia, la vicerectora exposa que hi ha 

prevista una reunió per al 17 de març per evitar que no perdin el curs. Afegeix que a 

partir d’aquesta reunió s’obtindran propostes més fermes en aquest sentit i un 

paràmetre d’actuació marc per evitar que la solució a aquests problemes no depengui 

dels alumnes ni de la bona voluntat dels professors. 

 

Pel que fa a l’Estatut de l’estudiant, exposa que no hi ha base jurídica perquè les 

universitats sancionin, ja que no tenen competència en aquesta matèria. Per això, 

assegura que s’hauria d’habilitar una llei que els atorgués aquesta competència, cosa 

que es comunicarà al ministre i ja es trobarà la manera de regular el tema. 

 

Tornant a la festa de Carnestoltes, la vicerectora confirma que hi va haver incidències a 

l’espai dels bombers, igual que l’any passat, però puntualitza que, com que enguany es 

va prevenir els bombers i van prendre mesures, els incidents van ser menys greus. Està 

d’acord que no hi hauria d’haver cap tipus d’incidència i afegeix que per aquest motiu la 

UAB s’ha disculpat i ho ha restituït tot. Respecte al tancament del pàrquing, la 

vicerectora explica que es fa per prevenció i seguretat sempre que hi ha una activitat 

prevista al campus, tant si està organitzada per la UAB com si no hi està. La vicerectora 

fa autocrítica i afirma que el que es podria fer a partir d’ara és anunciar el dia anterior 

que el pàrquing es tancarà. En aquest sentit, reconeix que sembla que hi va haver un 

error, ja que es va tancar el pàrquing de l’Escola d’Enginyeria quan s’havia previst tancar-

lo a la tarda per permetre que els professors que tenien classe a última hora de la tarda 

poguessin aparcar-hi. Es pren nota de l’error. La vicerectora exposa que només s’han 

rebut cinc queixes de la festa. Pel que fa al cost de la festa per a la UAB, reconeix que 

s’ha produït un cost d’oportunitat en termes de neteja, que no es pot quantificar. En 

aquest sentit, la vicerectora explica que assegurar el perímetre (bloquejar el pont, posar 

malla protectora al voltant de les torres elèctriques...) va tenir un cost de 1.500 € i que 

contractar una ambulància per complementar la que van posar els organitzadors va 

costar a la UAB 800 €. 
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El secretari general dona la paraula al senyor Giraldo, director de l’Institut de 

Neurociències. Informa que a la reunió sobre coronavirus que va tenir lloc ahir, 10 de 

març de 2020, no es va convidar els directors dels instituts, motiu pel qual presenta una 

queixa. Explica que els directors dels instituts han rebut un correu electrònic de disculpa, 

que accepten. En nom dels directors dels instituts, transmet a l’Equip de Govern la 

sensació que tenen de no estar en la consciència de la UAB, de no estar presents en els 

mecanismes de funcionament de la Universitat ni de formar part de les preocupacions 

de la Universitat. Considera que és negatiu per a tothom perquè el personal que forma 

part d’aquests instituts se sent marginat de la Universitat. Demana que se’ls tingui en 

compte perquè són una part important de la Universitat des de fa molt de temps. En 

aquest sentit, explica que tenen un conflicte entre instituts i departaments, perquè la 

majoria del PDI forma part dels dos serveis. 

 

La rectora contesta aquesta intervenció dient que es va produir un error en no convocar 

els instituts i que van intentar trucar-los per telèfon per avisar-los poc abans de la reunió. 

Demana disculpes als instituts en nom de l’Equip de Govern. En canvi, respecte de la 

marginació, la rectora exposa que no ho accepta perquè la UAB crea instituts, ja que és 

una universitat multidisciplinària, que revisa el model de departaments perquè l’actual 

està obsolet i antiquat. No accepta que li diguin que no es tenen en compte els instituts. 

Reconeix que es poden cometre errors, però garanteix que la UAB és favorable als 

instituts i que creu en ells com a estructura organitzativa. Afegeix que la majoria dels 

instituts de la UAB són exitosos. Amb tot, concedeix que s’ha de treballar 

organitzativament per compaginar instituts amb departaments.  

 

Tot seguit, el vicerector Armand Sánchez informa que durant els quatre anys de mandat 

d’aquest equip s’han creat cinc CERN i dos instituts nous, en la línia de potenciar la 

multidisciplinarietat. Reconeix que la dotació per als instituts és molt modesta, fins i tot 

insuficient: 150.000 €, que es reparteixen entre tots els instituts propis. Tanmateix, 

explica que és fruit de la situació econòmica que s’ha patit aquests darrers anys. Malgrat 

tot, assegura que s’han fet molts esforços per solucionar els problemes dels 

investigadors, per exemple, el programa Talent. Remarca que el vicerectorat de Recerca 

sempre ha estat al costat dels instituts i que els considera un element clau de la UAB. 

 

El secretari general pregunta si hi ha més intervencions i pren la paraula el senyor Ysàs, 

que agraeix les intervencions dels vicerectors en què han explicat les negociacions sobre 

els estudiants d’Erasmus. El senyor Ysàs planteja que potser el que ha passat és que 

encara no s’ha contactat amb els professors i que si els estudiants han actuat 

unilateralment els professors no en tenen cap informació. Demana si es podria enviar 

una comunicació general als professors per informar-los que s’estan prenent mesures i 

s’està decidint com serà el procediment i per tranquil·litzar-los respecte al temor de tenir 

un estudiant que ha tornat d’Itàlia en contacte amb 60 estudiants més. 
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Tot seguit, el senyor Giraldo agraeix les paraules de la rectora i del vicerector de Recerca, 

i la tasca duta a terme per aquest. Afegeix que el programa Talent és molt important, 

tot i que no suficient, i assegura que els directors dels instituts valoren que hi ha una 

actitud molt positiva. Remarca que els instituts han de formar part de l’engranatge de la 

Universitat, motiu pel qual cal que estiguin informats dels canvis que es van produint i 

que participin en els procediments. En aquest sentit, crida l’atenció sobre el fet que la 

rectora ha comentat el tema de la revisió dels departaments però no ha esmentat els 

instituts. Assegura que hi ha moltes disfuncions que cal esmenar, com la manca de 

coordinació i complementació entre instituts i departaments, perquè no sigui una relació 

competitiva. Creu que s’ha d’endegar un mecanisme a través del qual instituts i 

departaments puguin discutir un projecte comú. Per acabar, dona les gràcies per tot el 

que s’ha aconseguit, especialment al vicerector Armand Sánchez. 

 

A continuació, el vicerector de Relacions Internacionals aclareix que el programa 

Erasmus s’articula amb els coordinadors de Relacions Internacionals de cada facultat i 

amb l’Àrea de Relacions Internacionals, així que aquests coordinadors s’haurien de posar 

en contacte amb l’Àrea per verificar que la informació arriba institucionalment. 

Tanmateix, reconeix que això no és obstacle per establir un criteri general per a tot el 

professorat, que s’enviarà. Aprofita per indicar que tothom que vulgui informar-se sobre 

el coronavirus, tant si és professorat com alumnat, ho pot fer a través del Gabinet del 

Rectorat, per tal de verificar que la informació sigui homogènia i no entri en contradicció 

amb altres informacions. En aquest sentit, la rectora especifica que s’ha d’escriure a 

l’adreça electrònica infocoronavirus@uab.cat, no al Gabinet del Rectorat. La rectora 

afegeix que es contesta dues vegades al dia i que si es tracta d’un pacient se l’ha de 

dirigir al Servei Assistencial de Salut. 

 

Tot seguit, el senyor Ysàs assegura que va enviar un correu electrònic a aquesta adreça, 

però no ha rebut resposta sobre informació relativa a l’Equip de Govern. La rectora 

respon que ho revisaran perquè es respon a tots els correus electrònics rebuts. 

 

Per acabar, el secretari general exposa que se seguirà l’ordre del dia i que, en vista que 

no hi ha més preguntes, es passa al punt següent: els afers economicopressupostaris. 

 
 
 
3. Afers economicopressupostaris 
 
 
 
3.1. Modificació dels criteris bàsics de la pròrroga del pressupost UAB 2019 fins a 
l’aprovació del pressupost UAB 2020 
 
Per indicació de la rectora, el vicerector d’Economia i de Campus, el senyor Gispert, 
presenta aquest punt. 

mailto:infocoronavirus@uab.cat
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El vicerector exposa que la Comissió d’Economia i d’Organització va informar 
favorablement sobre la proposta de modificació dels criteris de la pròrroga del 
pressupost UAB 2019 fins a l’aprovació dels pressupost UAB 2020 en la sessió de 4 de 
març de 2020. 
 
Tot seguit, el Consell de Govern acorda: 
 
PRIMER. Aprovar la modificació dels criteris de la pròrroga del pressupost UAB 2019 
fins a l’aprovació del pressupost UAB 2020, que s’adjunta com a annex núm. 1. 
 
SEGON. Elevar l’acord al Consell Social perquè exerceixi les seves competències. 
 
TERCER. Encarregar al vicerector d’Economia i de Campus l’execució i el seguiment 
d’aquests acords. 
 
QUART. Comunicar aquests acords a la vicegerent d’Economia, per tal que porti a 
terme les mesures necessàries per fer-los efectius. 
 
 
 
4. Afers de personal acadèmic i de personal investigador 
 
 
 
4.1. Modificació parcial dels punts 5 i 6 del “Model de plantilla teòrica del PDI dels 
departaments i de les unitats docents hospitalàries de la UAB” 
 
Per indicació de la rectora, el vicerector de Personal Acadèmic, el senyor Morente, 
presenta aquest punt. 
 
El vicerector exposa que la Comissió de Personal Acadèmic va informar favorablement 
sobre la proposta de modificació dels punts 5 i 6 del “Model de plantilla teòrica del PDI 
dels departaments i de les unitats docents hospitalàries de la UAB” en la sessió de 4 de 
març de 2020. 
 
Tot seguit, el Consell de Govern acorda: 
 

PRIMER. Aprovar la modificació dels punts 5 i 6 del “Model de plantilla teòrica del PDI 
dels departaments i de les unitats docents hospitalàries de la UAB”, de conformitat 
amb l’annex núm. 2 que s’adjunta.  

SEGON. Establir que entri en vigor a partir de l’endemà que el Consell de Govern l’hagi 
aprovat, i ordenar que es publiqui en el Butlletí Oficial de la UAB.  
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TERCER. Comunicar aquest acord al vicerector de Personal Acadèmic, per tal que porti 
a terme les mesures necessàries per fer-lo efectiu. 
 
 
 
4.2. Modificació del “Model i criteris de priorització de les places de catedràtic 
d’universitat 
 
Per indicació de la rectora, el vicerector de Personal Acadèmic, el senyor Morente, 
presenta aquest punt. 
 
El vicerector exposa que la Comissió de Personal Acadèmic va informar favorablement 
sobre les modificacions del “Model i criteris de priorització de les places de catedràtic 
d’universitat” en la sessió de 4 de març de 2020. 
 
Tot seguit, el Consell de Govern acorda: 
 
PRIMER. Aprovar les modificacions del “Model i criteris de priorització de les places de 
catedràtic d’universitat”, de conformitat amb l’annex núm. 3. 
 
SEGON. Establir la seva entrada en vigor a partir del dia següent de la seva aprovació 
per part del Consell de Govern, i ordenar la seva publicació al Butlletí Oficial de la UAB.  
 
TERCER. Comunicar aquest acord al vicerector de Personal Acadèmic, per tal que porti 
a terme les mesures necessàries per fer-lo efectiu. 
 
 
 
4.3. Modificació del “Model i criteris de priorització de les places de catedràtic 
contractat” 
 
Per indicació de la rectora, el vicerector de Personal Acadèmic, el senyor Morente, 
presenta aquest punt. 
 
El vicerector exposa que la Comissió de Personal Acadèmic va informar favorablement 
sobre les modificacions del “Model i criteris de priorització de les places de catedràtic 
contractat” en la sessió de 4 de març de 2020. 
 
Tot seguit, el Consell de Govern acorda: 
 
PRIMER. Aprovar les modificacions del Model i criteris de priorització de les places de 
catedràtic contractat de conformitat amb l’annex núm. 4. 
 
SEGON. Establir que entri en vigor a partir de l’endemà que el Consell de Govern l’hagi 
aprovat, i ordenar que es publiqui en el Butlletí Oficial de la UAB.  
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TERCER. Comunicar aquest acord al vicerector de Personal Acadèmic, per tal que porti 
a terme les mesures necessàries per fer-lo efectiu. 
 
 
 
4.4. Aprovació del Model i criteris de priorització de les places de professorat permanent 
 
Per indicació de la rectora, el vicerector de Personal Acadèmic, el senyor Morente, 
presenta aquest punt. 
 
El vicerector exposa que la Comissió de Personal Acadèmic va informar favorablement 
sobre les modificacions del model i criteris de priorització de les places de professorat 
permanent en la sessió de 4 de març de 2020. 
 
Tot seguit, el Consell de Govern acorda: 
 
PRIMER. Aprovar les modificacions del Model i criteris de priorització de les places de 
professorat permanent de conformitat amb l’annex núm. 5 que s’adjunta.  
 
SEGON. Establir que entri en vigor a partir de l’endemà que el Consell de Govern l’hagi 
aprovat, i ordenar que es publiqui en el Butlletí Oficial de la UAB. 
 
TERCER. Comunicar aquest acord al vicerector de Personal Acadèmic, per tal que porti 
a terme les mesures necessàries per fer-lo efectiu. 
 
 
 
5. Afers acadèmics 
 
 
5.1. Creació de títols de grau 
 
Per indicació de la rectora, el vicerector de Programació Acadèmica i de Qualitat, el 
senyor Ros, presenta aquest punt. 
 
El vicerector exposa que la Comissió d’Afers Acadèmics va informar favorablement sobre 
la proposta de creació de títol de grau en la sessió de 25 de febrer de 2020. 
 
Tot seguit, el Consell de Govern acorda: 
 
PRIMER. Aprovar la creació dels títols de grau següents:  
- Estudis anglesos  
- Història, Política i Economia  
- Llengua i Literatura Espanyoles  
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SEGON. Elevar l’aprovació de la creació dels títols de grau al Consell Social per tal que 
exerceixi les seves competències.  
 
TERCER. Encarregar al vicerector de Programació Acadèmica i de Qualitat l’execució i 
el seguiment dels acords primer i segon.  
 
QUART. Comunicar aquests acords a la vicegerent d’Ordenació Acadèmica, per tal que 
porti a terme les mesures necessàries per fer-los efectius.  
 
 
 
5.2. Creació de títols de màster universitari 
 
Per indicació de la rectora, el vicerector de Programació Acadèmica i de Qualitat, el 
senyor Ros, presenta aquest punt. 
 
El vicerector exposa que la Comissió d’Afers Acadèmics va informar favorablement sobre 
la proposta de creació dels títols de màster universitari en la sessió de 25 de febrer de 
2020. 
 
Tot seguit, el Consell de Govern acorda: 
 
PRIMER. Aprovar la creació dels títols de màster universitari següents:  
 
- Arqueologia Prehistòrica  
- Auditoria de Comptes i Comptabilitat  
- EM Malalties Infeccioses i una Sola Salut (IDOH)  
- Emprenedoria i Innovació Social  
- Estudis Territorials i Planejament  
- Psicologia Jurídica i Forense  
 
SEGON. Elevar l’aprovació de la creació dels títols de màster universitari al Consell 
Social per tal que exerceixi les seves competències.  
 
TERCER. Encarregar al vicerector de Programació Acadèmica i de Qualitat l’execució i 
el seguiment dels acords primer i segon.  
 
QUART. Comunicar aquests acords a la vicegerent d’Ordenació Acadèmica, per tal que 
porti a terme les mesures necessàries per fer-los efectius.  
 
 
 
5.3. Extinció de títols de màster universitari 
 
Per indicació de la rectora, el vicerector de Programació Acadèmica i de Qualitat, el 
senyor Ros, presenta aquest punt. 
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El vicerector exposa que la Comissió d’Afers Acadèmics va informar favorablement sobre 
la proposta d’extinció de títols de màster universitari en la sessió de 25 de febrer de 
2020. 
 
Tot seguit, el Consell de Govern acorda: 
 

PRIMER. Aprovar l’extinció dels títols de màster universitari següents: 
 
- Formació de Professorat d’Educació Secundària Obligatòria i Batxillerat  
- Formació Professional i Ensenyaments d’Idiomes (Especialitat Matemàtiques)  
- Seguretat de les Tecnologies de la Informació i de les Comunicacions  
 
SEGON. Elevar l’aprovació de la supressió dels títols de màster universitari al Consell 
Social per tal que exerceixi les seves competències. 
 
TERCER. Encarregar al vicerector de Programació Acadèmica i de Qualitat l’execució i 
el seguiment dels acords primer i segon. 
 
QUART. Comunicar aquests acords a la vicegerent d’Ordenació Acadèmica, per tal que 
porti a terme les mesures necessàries per fer-los efectius.  
 
 
 
5.4. Aprovació del calendari acadèmic del curs 2020‐2021 
 
Per indicació de la rectora, el vicerector de Programació Acadèmica i de Qualitat, el 
senyor Ros, presenta aquest punt. 
 
El vicerector exposa que la Comissió d’Afers Acadèmics va informar favorablement sobre 
la proposta del calendari acadèmic del curs 2020-2021 en la sessió de 25 de febrer de 
2020. 
 
Tot seguit, es vota a mà alçada l’aprovació del calendari acadèmic del curs 2020-21, amb 
el resultat següent:  
 
A favor                                                                                               29 vots 
En contra                                                                                             1 vot 
Abstencions                                                                                        2 vots 

 
 
Per tant, el Consell de Govern acorda: 
 
PRIMER. Aprovar la proposta de calendari acadèmic per al curs 2020-2021 que 
s’adjunta com a annex núm. 6. 
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SEGON. Delegar en la Comissió d’Afers Acadèmics l’aprovació de les modificacions del 
calendari acadèmic per al curs acadèmic 2020-2021, si són procedents. 
 
TERCER. Encarregar al vicerector de Programació Acadèmica i de Qualitat l’execució i 
el seguiment de l’acord primer. 
 
QUART. Comunicar aquests acords a la vicegerent d’Ordenació Acadèmica, per tal que 
porti a termes les mesures necessàries per fer-los efectius.  
 
 
 
5.5. Aprovació del calendari acadèmic administratiu del curs 2020‐2021 
 
Per indicació de la rectora, el vicerector de Programació Acadèmica i de Qualitat, el 
senyor Ros, presenta aquest punt. 
 
El vicerector exposa que la Comissió d’Afers Acadèmics va informar favorablement sobre 
la proposta del calendari acadèmic administratiu del curs 2020-2021 en la sessió de 25 
de febrer de 2020. 
 
Tot seguit, el Consell de Govern acorda: 
 
PRIMER. Aprovar el calendari acadèmic administratiu per al curs 2020-2021, en els 
termes que s’indiquen en l’annex núm. 7. 
 
SEGON. Delegar en la Comissió d’Afers Acadèmics l’aprovació de les modificacions del 
calendari acadèmic administratiu per al curs acadèmic 2020-2021, si són procedents. 
 
TERCER. Encarregar al vicerector de Programació Acadèmica i de Qualitat l’execució i 
el seguiment de l’acord primer. 
 
QUART. Comunicar aquests acords a la vicegerent d’Ordenació Acadèmica, per tal que 
porti a termes les mesures necessàries per fer-los efectius.  
 
 
 
6. Propostes de normatives 
 
 
 
6.1. Aprovació del Codi de conducta dels alts càrrecs de la UAB 
 
Per indicació de la rectora, el secretari general, el senyor Rebollo, presenta aquest punt. 
 
Tot seguit, el Consell de Govern acorda: 
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PRIMER. Aprovar el Codi de conducta dels alts càrrecs de la UAB (annex núm. 8). 
 
SEGON. Encarregar al secretari general l’execució i el seguiment d’aquest acord. 
 
 
 
6.2. Aprovació del Pla antiestigma en salut mental a la UAB 
 
Per indicació de la rectora, la vicerectora d’Alumnat i Ocupabilitat, la senyora Colom, 
presenta aquest punt. 
 
La vicerectora exposa que s’ha informat la Comissió d’Alumnat i Ocupabilitat del procés 
d’elaboració d’aquest pla d’acció. 
 
Tot seguit, el Consell de Govern acorda: 
 
PRIMER. Aprovar el Pla antiestigma de la UAB “Lluitant contra l’estigma en salut 
mental” (annex núm. 9). 
 
SEGON. Encarregar a la vicerectora d’Alumnat i d’Ocupabilitat l’execució i el 
seguiment d’aquests acords. 
 
TERCER. Comunicar aquests acords a la vicegerent competent en matèria d’alumnat, 
per tal que porti a terme les mesures necessàries per fer-los efectius. 
 
 
 
6.3. Aprovació de la política institucional d’accés obert per a les dades de recerca de la 
Universitat Autònoma de Barcelona 
 
Per indicació de la rectora, el comissionat de la rectora per a les Tecnologies de la 
Informació i de la Comunicació, el senyor Hernández, presenta aquest punt. 
 
El comissionat exposa que la Comissió d’Investigació va informar favorablement sobre 
l’aprovació de la normativa d’accés obert per a les dades de recerca i va facultar el 
president de la Comissió a recollir en el text articulat els suggeriments dels membres de 
la Comissió en la sessió de 25 de febrer de 2020. Afegeix que, per aquest motiu i vistos 
els suggeriments dels membres de la Comissió, s’ha cregut més convenient presentar 
aquesta iniciativa com a política en lloc de com a text normatiu.  
 
Tot seguit, el Consell de Govern acorda: 
 
PRIMER. Aprovar la política institucional d’accés obert per a les dades de recerca de la 
Universitat Autònoma de Barcelona en els termes de l’annex núm. 10. 
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SEGON. Encarregar al comissionat de la rectora per a les Tecnologies de la Informació 
i de la Comunicació el seguiment d’aquests acords. 
 
TERCER. Comunicar aquests acords al vicegerent de Recerca, per tal que porti a terme 
les mesures necessàries per fer-los efectius.  
 
 
 
6.4. Aprovació de la política de seguretat de la informació de la UAB 
 
Per indicació de la rectora, el comissionat de la rectora per a les Tecnologies de la 
Informació i de la Comunicació, el senyor Hernández, presenta aquest punt. 
 
Tot seguit, el Consell de Govern acorda: 
 
PRIMER. Aprovar la política de seguretat de la informació de la UAB (annex núm. 11). 
  
SEGON. Encarregar al comissionat de la rectora per a les Tecnologies de la Informació 
i de la Comunicació l’execució i el seguiment d’aquests acords.  
 
 
 
6.5. Aprovació del Reglament d’ús públic dels espais exteriors del campus de Bellaterra 
de la UAB 
 
Per indicació de la rectora, el vicerector d’Economia i de Campus, el senyor Gispert, 
presenta aquest punt. 
 
El vicerector exposa que la Comissió d’Economia i Organització va informar 
favorablement sobre la proposta de Reglament d’ús dels espais exteriors del campus de 
Bellaterra de la UAB en la sessió de 4 de març de 2020. 
 
Tot seguit, el Consell de Govern acorda: 
 
PRIMER. Aprovar el Reglament d’ús públic dels espais exteriors del campus de 
Bellaterra de la UAB en els termes que s’indiquen en l’annex núm. 12. 
  
SEGON. Encarregar al vicerector d’Economia i de Campus l’execució i el seguiment 
d’aquests acords.  
TERCER. Comunicar aquests acords a la vicegerent d’Economia, per tal que porti a 
terme les mesures necessàries per fer-los efectius.  
 
 
 
6.6. Modificació del Codi de bones pràctiques en recerca 
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Aquest punt de l’ordre del dia és confidencial. 
 
 
 
6.7. Modificació del Reglament de la Comissió d’Ètica en l’Experimentació Animal i 
Humana 
 
Per indicació de la rectora, el vicerector de Recerca i de Transferència, el senyor Sánchez, 
presenta aquest punt. 
 
Tot seguit, el Consell de Govern acorda: 
 
PRIMER. Informar favorablement sobre la modificació de l’article 4.1 del Reglament 
de la Comissió d’Ètica en l’Experimentació Animal i Humana de la UAB en el sentit 
d’incorporar una nova lletra en els termes següents: 
 
“f) el delegat de Protecció de Dades de la UAB”. 
 
SEGON. Encarregar al vicerector de Recerca i de Transferència l’execució i el seguiment 
d’aquests acords. 
 
TERCER. Comunicar aquests acords al vicegerent de Recerca, per tal que porti a terme 
les mesures necessàries per fer-los efectius.  
 
 
 
6.8. Modificació de la Normativa acadèmica de la UAB aplicable als estudis universitaris 
regulats de conformitat amb el Reial decret 1393/2007, de 29 d’octubre (títol XI “Altres 
estudis de postgrau i de formació contínua de la UAB”) 
 
Per indicació de la rectora, el vicerector de Programació Acadèmica i de Qualitat, el 
senyor Ros, presenta aquest punt. 
 
El vicerector exposa que la Comissió d’Afers Acadèmics va informar favorablement sobre 
la proposta de modificació de la Normativa acadèmica de la UAB aplicable als estudis 
universitaris regulats de conformitat amb el Reial decret 1393/2007, de 29 d’octubre 
(títol XI “Altres estudis de postgrau i de formació contínua de la UAB”), en la sessió de 
25 de febrer de 2020. 
 
Tot seguit, el Consell de Govern acorda: 
 
PRIMER. Aprovar la modificació de l’article 319 del Text refós de la Normativa 
acadèmica de la Universitat Autònoma de Barcelona aplicable als estudis universitaris 
regulats de conformitat amb el Reial decret 1393/2007, de 29 d’octubre, en els termes 
que s’annexen:  
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“Article 319. La liquidació i els romanents (article modificat per acords de 
Consell de Govern de 25 d’abril de 2012 i de 8 de novembre de 2016) 
 
1. 1. En finalitzar cada edició, els programes s’han de liquidar abans dels 
sis mesos posteriors a la finalització de la mateixa. Això implica la 
presentació a l’Escola de Postgrau, pels mitjans que aquesta determini, 
d’un resum dels ingressos i de les despeses reals propis del programa, 
juntament amb la memòria acadèmica de tancament. 
 
2. Els romanents derivats de la liquidació pressupostària d’aquests 
programes tindran la consideració de romanent de tresoreria no afectat, 
sense perjudici del que estableix l’article 19.1 de la Normativa de la UAB 
en matèria d’investigació’’.  
 
3. En el supòsit de gestió econòmica descentralitzada amb empreses o 
institucions la liquidació de romanents s’ha de regular en el conveni de 
col·laboració corresponent”.  

 
SEGON. Encarregar al vicerector de Programació Acadèmica i de Qualitat l’execució i 
el seguiment d’aquests acords.  
 
TERCER. Comunicar aquests acords a la vicegerent d’Ordenació Acadèmica, per tal que 
porti a terme les mesures necessàries per fer-los efectius i en garanteixi la difusió.  
 
 
 
7. Estructures bàsiques i de serveis de la UAB 
 
 
 
7.1. Aprovació del Reglament del Servei de Publicacions 
 
Per indicació de la rectora, el vicerector de Relacions Institucionals i de Cultura, el senyor 
Sánchez, presenta aquest punt. 
 
Tot seguit, el Consell de Govern acorda: 
 

PRIMER. Aprovar el Reglament del Servei de Publicacions en els termes que s’indiquen 
en l’annex núm. 13.  
 
SEGON. Encarregar al vicerector de Relacions Institucionals i de Cultura l’execució i el 
seguiment d’aquests acords.  
 
TERCER. Comunicar aquests acords al vicegerent de Recerca, per tal que porti a terme 
les mesures necessàries per fer-los efectius.  
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8. Cessions d’espais i d’altres béns de titularitat de la UAB 
 
 
 
8.1. Acord de col·laboració i llicència de know-how. 
 
Aquest acord es discutirà més endavant. 
 
 
 
8.2. Llicències de patent i know-how. 
 
Aquest acord es discutirà més endavant. 
 
 
 
8.3. Llicència de know-how amb l’empresa Chatu Tech, SL 
 
Per indicació de la rectora, el vicerector de Recerca i de Transferència, el senyor Sánchez, 
presenta aquest punt. 
 
Tot seguit, el Consell de Govern acorda: 
 
PRIMER. Aprovar la formalització amb Chatu Tech, SL d’un contracte de llicència de 
know-how en els termes de l’informe d’idoneïtat econòmica lliurat pel cap de l’Oficina 
de Valorització i Patents de data 18 de febrer de 2020.  
 
SEGON. Elevar l’acord anterior al Consell Social perquè exerceixi les seves 
competències.  
 
TERCER. Encarregar al vicerector de Recerca i de Transferència l’execució i el 
seguiment de l’acord primer.  
 
QUART. Comunicar aquests acords al vicegerent de Recerca, per tal que porti a terme 
les mesures necessàries per fer-los efectius.  
 
 
 
8.4. Acceptació de part del romanent resultant de la realització dels béns de la Fundació 
Institut Català de Ciències del Clima (IC3) en liquidació 
 
Per indicació de la rectora, el vicerector de Recerca i de Transferència, el senyor Sánchez, 
presenta aquest punt. 
 
Tot seguit, el Consell de Govern acorda: 
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PRIMER. Proposar l’acceptació de la part del patrimoni romanent resultant de la 
realització dels béns de la Fundació Institut Català de Ciències del Clima (IC3) en 
liquidació, constituïda pels béns d’immobilitzat, per un import de 388.487,00 €, 
detallats en el document 1, amb la condició de l’autorització per part del Protectorat 
de Fundacions d’aquesta operació.  
 
SEGON. Elevar l’acord anterior al Consell Social perquè exerceixi les seves 
competències.  
 
TERCER. Encarregar al vicerector de Recerca i de Transferència l’execució i el 
seguiment de l’acord primer.  
 
QUART. Comunicar aquests acords al vicegerent de Recerca, per tal que porti a terme 
les mesures necessàries per fer-los efectius.  
 
 
 
9. Convocatòria d’eleccions a rector de la UAB 
 
Per indicació de la rectora, la Junta Electoral General presenta aquest punt. 
 
Tot seguit, el Consell de Govern acorda: 
 

PRIMER. Aprovar la convocatòria d’eleccions a rector de la UAB 2020 d’acord amb el 
calendari electoral elaborat per la Junta Electoral General que s’adjunta com a annex 
núm. 14. 
 
SEGON. Encarregar al secretari general que vetlli pel seguiment del procés electoral a 
rector de la UAB i per la comunicació efectiva a tota la comunitat universitària de les 
diverses fases d’aquest procés.  
 
TERCER. Comunicar aquests acords a tota la comunitat universitària.  
 
 
 
10. Elecció de representants 
 
 
 
10.1. Elecció de la representació del personal acadèmic contractat, titular i suplent, i de 
l’alumnat, suplent, en la Junta Electoral General 
 
Per indicació de la rectora, la Junta Electoral General presenta aquest punt. 
 



25 

 

Tot seguit es vota de manera secreta l’elecció de la representació del personal acadèmic 
contractat, titular i suplent, i de l’alumnat, suplent, en la Junta Electoral General, amb el 
resultat següent: 
 
Professorat contractat: 
 
Aleix Barrera                                                                               9 vots 
Gabriel Izard                                                                               9 vots 
Carla Quesada                                                                            9 vots 
Vots en blanc                                                                              4 vots 
Vots nuls                                                                                      1 vot 
Resultat:                                                                                      Triple empat. 
 
Es decideix fer sorteig i el resultat és: 
 
Titular:                                                                                Carla Quesada 
Suplent:                                                                              Aleix Barrera 
 
Pel que fa a l’alumnat, es procedeix a la votació secreta amb el resultat següent: 
 
Roc Gandia                                                                                   14 vots 
Josep Miquel Puertas                                                                   8 vots 
Vots en blanc                                                                                 9 vots 
Vots nuls                                                                                         1 vot 
 
Per tant, el Consell de Govern acorda: 
 
Primer. Elegir Carla Quesada Pallarès membre titular de la Junta Electoral General de 
la UAB en representació del professorat contractat i Aleix Barrera Corominas com a 
membre suplent.  
 
Segon. Elegir Roc Grandia i Mazcuñan membre suplent de la Junta Electoral General 
de la UAB en representació de l’alumnat.  
 
Tercer. Comunicar el resultat de la votació a les persones que escollides.  
 
 
 
10.2. Elecció de l'alumnat membre de la Comissió d'Igualtat 
 
Per indicació de la rectora, la vicerectora d’Alumnat i d’Ocupabilitat, la senyora Moreno, 
presenta aquest punt. 
 
Tot seguit es procedeix a la votació secreta de l’alumnat membre de la Comissió 
d’Igualtat, amb el resultat següent:  
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A favor                                                                                               29 vots 
En contra                                                                                             0 vots 
Vots en blanc                                                                                      2 vots 
Vots nuls                                                                                              0 vots 

 
Per tant, el Consell de Govern acorda: 
 
PRIMER. Elegir Helena Prims Corbella i Eyder Ferrero Ramos membres de la Comissió 
d’Igualtat en representació de l’alumnat. 
 
SEGON. Comunicar el resultat de la votació a les persones que han resultat escollides. 
 
TERCER. Publicar el resultat de la votació a la Intranet de la UAB. 
 

 

 

10.3. Nomenament de membres de la Comissió d’Ètica en l’Experimentació Animal i 
Humana i del Comitè d’Ètica d’Experimentació Animal 
 
Per indicació de la rectora, el vicerector de Recerca i de Transferència, el senyor Sánchez, 
presenta aquest punt. 
 
Tot seguit es vota de manera secreta el nomenament de membres de la Comissió d’Ètica 
en l’Experimentació Animal i Humana i del Comitè d’Ètica d’Experimentació Animal, amb 
el resultat següent:  
 
A favor                                                                                               33 vots 
En contra                                                                                             0 vots 
Vots en blanc                                                                                      0 vots 
Vots nuls                                                                                              1 vot 

 
Per tant, el Consell de Govern acorda: 
 
PRIMER. Nomenar Agustí Verde Parera, delegat de Protecció de Dades de la UAB, i 
Miquel Torregrossa Álvarez, professor agregat i coordinador del doctorat en Psicologia 
de la Salut i de l’Esport, com a membres de la Comissió d’Ètica en l’Experimentació 
Animal i Humana. 
 
SEGON. Encarregar al vicerector de Recerca i de Transferència l’execució i el seguiment 
d’aquests acords. 
 
TERCER. Comunicar aquests acords al vicegerent de Recerca, per tal que porti a 
terme les mesures necessàries per fer-los efectius. 
 
 
 
11. Assumptes de tràmit 
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11.1. Informació dels convenis subscrits per la UAB el 2019 
 
Per indicació de la rectora, el secretari general, el senyor Rebollo, presenta aquest punt. 
 
Tot seguit, el Consell de Govern acorda: 
 
PRIMER. Donar-se per assabentat dels convenis subscrits amb la UAB el 2019 que 
consten en els annexos núm. 15-22 (“Dades generals de convenis 2019”). 
 
SEGON. Elevar al Consell Social aquesta informació per tal que exerceixi les seves 
competències.  
 
 
 
11.2. Ratificació de la modificació dels estatuts del CREAF 
 
Per indicació de la rectora, el vicerector d’Innovació i de Projectes Estratègics, el senyor 
Lafuente, presenta aquest punt. 
 
Tot seguit, el Consell de Govern acorda: 
 
PRIMER. Proposar la ratificació de l’acord del Patronat del Consorci del Centre de 
Recerca Ecològica i Aplicacions Forestals (CREAF) de 2 de desembre de 2019 pel qual 
es va aprovar la modificació dels seus estatuts, així com el seu text refós, en els termes 
de l’annex núm. 23.  
 
SEGON. Elevar aquests acords al Consell Social per tal que exerceixi les seves funcions.  
 
TERCER. Encarregar al vicerector d’Innovació i de Projectes Estratègics l’execució i el 
seguiment d’aquests acords.  
 
QUART. Comunicar aquests acords a la vicegerent d’Economia, per tal que porti a 
terme les mesures necessàries per fer-los efectius.  
 
 
 
11.3. Conveni amb l’Ajuntament de Cerdanyola del Vallès per al retorn d’edificacions 
 
Per indicació de la rectora, el vicerector d’Economia i Campus, el senyor Gispert, 
presenta aquest punt. 
 
Tot seguit, el Consell de Govern acorda: 
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PRIMER. Aprovar la formalització del Conveni entre l’Ajuntament de Cerdanyola del 
Vallès i la Universitat Autònoma de Barcelona per a la recuperació de la possessió dels 
espais de Direcció, Administració, Secretaria, consergeria, biblioteca i gimnàs que 
actualment utilitza l’Escola Bellaterra, en els termes de l’annex núm. 24. 
 
SEGON. Facultar la rectora, perquè ella, o la persona en qui delegui, amb les més 
àmplies facultats pugui signar els documents públics i privats que siguin necessaris per 
donar compliment als acords anteriors.  
 
TERCER. Encarregar al vicerector d’Economia i de Campus l’execució i el seguiment 
d’aquests acords.  
 
QUART. Comunicar aquests acords a la vicegerent d’Economia, per tal que porti a 
terme les mesures necessàries per fer-los efectius.  
 
 
 
11.4. Canvi de denominació de l’institut universitari de recerca adscrit a la Universitat 
Autònoma de Barcelona, Barcelona Graduate School of Economics 
 
Per indicació de la rectora, el vicerector d’Innovació i de Projectes Estratègics, el senyor 
Lafuente, presenta aquest punt. 
 
Tot seguit, el Consell de Govern acorda: 
 
PRIMER. Informar favorablement sobre el canvi de denominació de l’institut 
universitari de recerca adscrit a la Universitat Autònoma de Barcelona, Barcelona 
Graduate School of Economics, que passarà a denominar-se Barcelona School of 
Economics.  
 
SEGON. Facultar la rectora, o la persona en qui delegui, perquè, un cop estudiada la 
documentació que es presenti, si escau, elevi la proposta de canvi de denominació al 
Consell Social perquè exerceixi les seves responsabilitats.  
 
TERCER. Encarregar al vicerector d’Innovació i de Projectes Estratègics l’execució i el 
seguiment d’aquests acords.  
 
QUART. Comunicar aquests acords al vicegerent de Recerca, per tal que porti a terme 
les mesures necessàries per fer-los efectius.  
 
 
 
12. Torn obert de paraules 
 
 
 



29 

 

 
I, com que no hi ha cap més punt per tractar, a les 12.45 h es dona per acabada la sessió, 
de la qual, com a secretari general suplent, estenc aquesta acta. 
 
 
 
El secretari general         Vist i plau 

 La rectora 
 


